
 

Ostrowiec Świętokrzyski, 20 maja 2024 r.  

 

Or.0003.1.2024 

 
 
 

Pan 
Mateusz Czeremcha 
Radny Rady Miasta 
Ostrowca Świętokrzyskiego 
 

 

 

W odpowiedzi na interpelację zgłoszoną przez Pana w imieniu 
Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość Rady Miasta Ostrowca 
Świętokrzyskiego w sprawie podjęcia skutecznych działań w celu 
spełnienia wymagań normatywnych w zakresie ochrony przed 
hałasem drogowym w Ostrowcu Świętokrzyskim w rejonie ronda 
Republiki Ostrowieckiej oraz ulic Sandomierskiej i Opatowskiej – 
informuję, że interpelacja została przekazana do rozpatrzenia 
Dyrektorowi Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich  
w Kielcach. Do dnia dzisiejszego nie otrzymaliśmy odpowiedzi w tej 
sprawie. Zostanie ona Panu przekazana niezwłocznie po jej otrzymaniu. 

 
 
 
 

Z up. Prezydenta Miasta 
Anna Niedbała 
Sekretarz Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 
 


